

香港中文大學——復旦大學《2010 上海世博會考察活動》 CUHK and Fudan University “2010 Shanghai Expo Study Programme” 24-30/5/2010



書院挑選了八位聯合同學參加香港中文大學及上海復旦大學合辦的《2010 上海世博會考察活動》，前往上海考察七天。

The College selected eight students to attend a seven-day Travel Study Programme to Shanghai World Expo co-organised by The Chinese University of Hong Kong and Fudan University.

聯合同學參觀上海世博中國館。
United College students visited the China Pavilion of the World Expo in Shanghai.

暑期法語及文化考察團 29/5-11/6/2010 French Culture and Language Programme at Lyon, France



同學們課後參觀里昂藝術館及遊覽其他名勝古蹟。

Students visited the Lyon Museum of Fine Arts and historic sites after class.



聯合同學探訪當地家庭，以了解法國文化。
United College students had dinner with local family to learn more about the French culture.



本院二十五位同學前往法國里昂天主教大學參加暑期法語及文化考察團，上課時同學積極投入學習法語。

25 United College students joined the French Culture and Language Programme course at Université Catholique de Lyon, France. Students participated actively in class.

美國首都華盛頓考察團 Travel Study Programme to Washington, DC area 5-19/6/2010

聯合書院的同學們獲當地校友會熱情款待。

Students received warm welcome from the University Alumni Association in Washington, DC.



本院二十名同學於暑假期間出訪美國華盛頓兩星期，透過參觀及訪問等活動，以加深對美國的政治制度、社會面貌及環境保護等多方面的認識。本計劃由聯合書院與港美中心合辦。

20 United College students visited Washington, DC in the summer of 2010 for two weeks to learn about the Environment, Society and Politics of America. The programme was jointly organised by United College and the Hong Kong America Centre.



書院校友會午間茶聚 UC Alumni Association - Luncheon Talk 19/6/2010



本院1989年工商管理畢業生及遵理學校創辦人之一的伍經衡校友主講「扭

轉劣勢 商機無限」，當日合共四十三位校友出席活動。

Mr Richard Eng, a United College BBA graduate of 1989 cum founder of Beacon College delivered a talk on “To Check Deteriorating Conditions for Unlimited Business Opportunities”. A total of 43 participants attended the luncheon talk.